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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. október 2-án 

16.00 órai kezdettel 2422 Mezőfalva, Kinizsi u. 44. szám alatti Mezőfalvai Polgármesteri 

Hivatal tanácskozó termében megtartott rendkívüli testületi üléséről. 

 

Jelen lévő önkormányzati képviselők: 

 

                                   Márok Csaba  polgármester 

 Dr. Baranyai Mariann képviselő 

 Masinka Csabáné képviselő 

                                    Molnárné Troppert Mária képviselő 

 Sóki László képviselő 

                        

Jelen lévő tanácskozási joggal meghívottak: 

 

             Borbély Anikó                     jegyző 

                       
Jelen van továbbá:  Feketéné Hevesi Andrea     jegyzőkönyvvezető 

 

Márok Csaba polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy Cseke Ottó 

alpolgármester igazoltan van távol és Bán Balázs képviselő távolmaradását nem jelezte. 

Megállapítja, hogy a képviselő- testület 5 fővel határozatképes. A meghívóban szereplő 

napirend megtárgyalását javasolja. 

 

Napirend: 

 

1.) Döntés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjrendszerhez való csatlakozásról 

 

       Előadó: Borosné Sógorka Auguszta igazgatási osztályvezető 

 

2.) Döntés a közösségi szolgálattal kapcsolatos jogszabályokban meghatározott 

lehetőségekről 

 

      Előadó: Borosné Sógorka Auguszta igazgatási osztályvezető 

 

        Egyebek 

 

A szavazáskor jelen van: 5 fő 

Szavazott: 5 fő 

Igen szavazat: 5 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

135/2013. (X.02.) számú képviselő-testületi határozata 
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Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2013. október 2-i rendkívüli 

testületi ülés napirendjére tett ajánlást az alábbiak szerint elfogadja: 

 

Napirend: 

 

1.) Döntés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjrendszerhez való csatlakozásról 

 

       Előadó: Borosné Sógorka Auguszta igazgatási osztályvezető 

 

2.) Döntés a közösségi szolgálattal kapcsolatos jogszabályokban meghatározott 

lehetőségekről 

 

      Előadó: Borosné Sógorka Auguszta igazgatási osztályvezető 

 

Egyebek 
 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Tárgyalt napirend:  
 

1.) Döntés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez való 

csatlakozásról 

            

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a korábbi évekhez hasonlóan az Emberi 

Erőforrás Támogatáskezelő nyílt pályázat keretében meghirdette a Bursa Hungarica 

Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2014. évi pályázatát. Mivel az ösztöndíj 

elbírálása kizárólag szociális rászorultság alapján történik, ezért javasolja, hogy a beérkezett 

pályázatokat az Egészségügyi és Szociális Bizottság előzetesen véleményezze. Kéri, hogy aki 

a határozati javaslattal egyetért, szavazzon.  

 

A szavazáskor jelen van: 5 fő 

Szavazott: 5 fő 

Igen szavazat: 5 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

136/2013. (X.02.) számú képviselő-testületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-

testület) kijelenti, hogy csatlakozni kíván az Emberi Erőforrások Minisztériuma Emberi 

Erőforrás Támogatáskezelő által kiírt Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjrendszer 2014. évi pályázati fordulójához.   
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A Képviselő-testület elfogadja a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjrendszer 2014. évi fordulójának Általános Szerződési Feltételeit, egyidejűleg dönt 

az A és B típusú pályázatok szerződési feltételek szerinti kiírásáról. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a csatlakozó nyilatkozat aláírására, a  

pályázati kiírás közzétételére. 

 

A képviselő-testület a beérkezett pályázatok előzetes véleményezésével megbízza az  

Egészségügyi és Szociális Bizottságot. 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester  

Határidő: a csatlakozási nyilatkozat aláírására és benyújtására, továbbá a pályázati kiírás  

                közzétételére: 2013. október 11. 

 

Felelős: Egészségügyi és Szociális Bizottság 

Határidő: a pályázatok előzetes véleményezése: 2013. november 27. 

                 

2.) Döntés a közösségi szolgálattal kapcsolatos jogszabályokban meghatározott 

lehetőségekről 

      

Márok Csaba polgármester megadja a szót a napirend előterjesztőjének, Borosné Sógorka 

Augusztának, tegye meg kiegészítését.  

 

Borosné Sógorka Auguszta igazgatási osztályvezető rámutat az előterjesztés lényegére, 

mely szerint az első megkeresés Sárbogárdról már megérkezett, aki arról érdeklődik, hogy 

településünkön hol és miben jelenthetne segítséget a diákok közösségi munkavégzése. 

Elsősorban regisztrálni kell, ami nem kötelező ugyan, de célszerű lenne, mert akik 

regisztrálnak, azokat a szervezeteket látják a rendszerben az iskolák. Jó dolognak gondolja, 

ezért javasolja a csatlakozást. 

 

Dr. Baranyai Mariann képviselő elmondja, hogy tudomása szerint a diákoknak a korábbi 

években annyi munkaórát számoltak el, amennyit ténylegesen dolgoztak. A mostani 

szabályok szerint viszont egy nap kizárólag 2 órát számolnak el. Kétségei vannak affelől, 

hogy ha regisztrálunk, túl sok diák jelentkező lenne, fogadni viszont nem tudjuk őket. 

 

Borosné Sógorka Auguszta igazgatási osztályvezető úgy gondolja, hogy az iskolák egy 

ütemterv alapján fogják a diákokat koordinálni. 2016. január 1-től érettségizetteknek lesz 

kötelező, a korábbiaknál szóba sem került még. 

 

Márok Csaba polgármester véleménye szerint mindenféleképpen regisztrálnunk kellene, 

hiszen ez egy jó irány és nagyon jó dolog, fogadni viszont csak meghatározott számú diákot 

tudunk. A nyári 30 fős diákfoglalkoztatás is egy jó példa erre, hiszen láthattuk mindannyian 

annak pozitív tapasztalatait.  Kéri, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja, szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 5 fő 

Szavazott: 5 fő 

Igen szavazat: 5 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  
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A Képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

137/2013. (X.02.) számú képviselő-testületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-

testület) kijelenti, hogy fogadó szervezetként csatlakozni kíván a nemzeti köznevelésről szóló 

2011. évi CXC. törvényben foglalt közösségi szolgálat lebonyolításához. 

 

A Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy az Önkormányzat és intézményei  

fogadó szervezetként történő regisztrálását elvégezze, a megkereső  iskolákkal a jogszabályi  

keretek közötti tevékenységi körökben az együttműködési megállapodásokat aláírja.  

 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester  

Határidő: 2013. október 11. regisztráció elvégzésére 

                Folyamatos az együttműködési megállapodások aláírására 

 

Egyebek 

 

Márok Csaba polgármester tájékoztat arról, hogy elkészült az írásos anyag a közoktatási 

társuláshoz, melyet Daruszentmiklós már elfogadott, az erről szóló határozati kivonatot 

megküldte részünkre. Hantos Községnek még további kérdései vannak. 

 

Tájékoztatja a képviselő-testületet arról, hogy a csatorna-beruházás 67,2%-on áll.  

 

Tájékoztatja a képviselő-testületet arról, hogy várhatóan pénteki napon lesz a szőlőhegyi utak 

grédereztetése.  

 

Tájékoztatja a képviselő-testületet arról, hogy 2013. október 5-én a templomban Dréta Antal 

kórustalálkozó lesz.  

  

Tájékoztatja a képviselő-testületet arról, hogy a Polgárőrség a Leader keretében adott le egy 

pályázatot a térfigyelő kamera továbbfejlesztésére. A támogatás bruttó 100%. A helyi bíráló 

bizottság tárgyalta a pályázatot, mely befogadásra került. A fennakadást az okozza, hogy a 

nagyobb utak állami tulajdonban vannak, az állam hozzájárulásának begyűjtése nagy feladatot 

jelent. A kamerarendszer kiépítésekor elsődleges szempont volt a közterületek, belterületi rész 

megfigyelése, a most beadott pályázat nyertessége esetén a bejövő utak megfigyelésére 

szeretnénk összpontosítani. 

 

Masinka Csabáné képviselő elmondja, hogy több lakó kereste meg azzal a problémával, 

hogy a temetőből lopják a virágokat. Szeretné megkérni a Polgárőröket arra, hogy a temető 

fele többet járőrözzenek a lopások visszatartása érdekében.  

 

Sóki László képviselő, polgárőr parancsnok elmondja, hogy köszöni a jelzést, ígéretet tesz 

arra, hogy a Polgárőrök többet fognak járőrözni a temető külső illetve belső részén is. Arra 

azonban garanciát nem tudnak vállalni, hogy a viráglopást megakadályozzák.  
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Masinka Csabáné képviselő elmondja, hogy az dr. Illyés Margit kereste meg azzal, hogy a 

csatornaépítés első ütemében az ő hídját a munkások megrongálták, szeretné kérni annak 

helyreállítását. 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy tud a problémáról, hiszen régen húzódó ügy ez. 

Dr. Illyés Margitot szóban is és írásban is tájékoztatta arról, hogy az első ütem helyreállítási 

munkálataiért Csizmadia Imre által vezetett VKT volt jogosult eljárni. Az aszfaltot 

megnyomta a markoló talpa, segíteni nem tud benne. A járdán megálló vízzel kapcsolatban 

elmondja, hogy a közmunkaprogram keretében egy brigád a Kinizsi utcai árkok kitakarítását 

végzi. 

 

Dr. Baranyai Mariann képviselő elmondja, hogy az Önkormányzat fele megírt levélben 

segített dr. Illyés Margitnak. Úgy véli, hogy ez nagy probléma, segíteni kellene a bejáró 

helyreállításában.   

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy nem az Önkormányzat az, aki a 

helyreállításokat végezte, hanem a VKT. Természetesen, ha tudunk, segítséget nyújtunk.  

 

A Mezőfolt Foltvarró Klub a tegnapi napon levélben megkeresett bennünket azzal, hogy 

2013. november 23-ára a jáki foltvarró csoporttól meghívást kaptak. Az idei évi szűkös anyagi 

támogatás miatt, anyagi helyzetük nem teszi lehetővé, hogy az utazás költségeit 

finanszírozzák. Úgy gondolja, hogy a civil szervezetek éves támogatásán felül további anyagi 

támogatásra nincs lehetőség, a tartalékba helyezett összeg pedig előre nem látható problémára 

van elkülönítve. Másrészt a többi civil szervezettel szemben méltánytalan lenne, hiszen a 

többiek is maguk oldják meg az utazás költségeit.   

 

Molnárné Troppert Mária képviselő elmondja, hogy a többi szervezet is maga oldja meg a 

fellépések költségeit, áldozatot is kell hozni egy szervezetért.  

 

Dr. Baranyai Mariann képviselő véleménye, hogy a civil szervezetek között szétosztható, 

meghatározott anyagi kereten felül további támogatást nem tudunk adni.    

 

Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a Mezőfolt Foltvarró Klub 

utazási költségeire nem tudunk forrást biztosítani, szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 5 fő 

Szavazott: 5 fő 

Igen szavazat: 5 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

138/2013. (X.02.) számú képviselő-testületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2013-as évben az 

önkormányzat költségvetésében civil szervezetek részére elkülönített pénzösszeg 

felhasználásáról a részükre kiírt pályázat alapján gondoskodott. Ezen felül további anyagi 
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támogatás nyújtására nincs lehetősége, ezért a Mezőfolt Foltvarró Klub ez irányú kérelmét 

elutasítja.  

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Márok Csaba polgármester tájékoztatja a képviselő-testületet arról, hogy az Önkormányzat 

a közmunkásokkal kis mértékű járdajavítást végez. A lakosság segítségével a József nádor 

utcai valamint a Vörösmarty utcai járdaszakasz javítására került sor. Az ároktakarítás 

folyamatos, melyet szintén a közmunkások végeznek. További megtárgyalandó ügy nem 

lévén az ülést bezárja. 

 

K.m.f. 

 

 

 

Borbély Anikó sk.                                                                                   Márok Csaba sk.  

      jegyző                                                                                                  polgármester 
 

 


